



PROTOKOLL STYREMØTE Stange Jeger- og Fiskeforening	
Sted/dato:	Styremøte, Temmen, søndag 29.06.25, kl. 18.00 – 20.20
Deltakere:	Ole Mattis Lien (møteleder), Tor Gunnar Enger, Levi N. Tyriberget, Siw Kr. Moen, Rolf Hanstad, Kim Arne Røhne, og Anne Marthe Gjestvang.
Forfall:	Björg-Karin Ringen, Hermann Floden, Knut Røise Olsen, Sigbjørn Stensrud, Frode Strandlie og Arne Hamarsland.
Referent:	Anne Marthe Gjestvang

Sak 25-07 Økonomi

Om lag NOK 70 000 i overskudd så langt i år.

Nesten i mål med store investeringer på riflebana, noen småtterier gjenstår.

Noe etterslep på ymse utgifter.

Tilbud på varmepumpe fra to leverandører: NOK 32 000 Intra Tec, og NOK 28 000 Hommerstad.

Vedtak: Innkjøp av ei varmepumpe til klubbhuset, Toshiba fra Hommerstad. Søke Enova for støtte.

Kommende større investeringer: rehabilitering av klubbhuset og støydemping på haglebana.

Organisasjoner det kan søkes støtte hos: Stange Brannkasse, Tippemidler, Gjensidigestiftelsen og Sparebankstiftelsen. Søknadsprosess september, eller søke så snart kostnadsoverslag foreligger.

Vi mangler midler fra foregående år fra Stange Almenning, resterende beløp undersøkes av Ole Mattis.

Sak 25-08 Trinnvise investeringsgrenser

Beløpsgrenser i NOK for investeringer/utbedringer ut over budsjett for onsdagstreffen, utvalgene, styreleder og styret ble vedtatt:

Investeringsgrense utvalgene samt onsdagstreffen: kr 5 000

Alle investeringer rapporteres styret

Investeringsgrense utvalgene samt onsdagstreffen i samråd med styreleder: kr 15 000

Alle investeringer rapporteres styret

Investeringsgrense styret: kr 100 000

Alle investeringer ut over gitte beløp behandles og eventuelt vedtas av årsmøte/ekstraordinært årsmøte.

Alle investeringer skal gå via styreleder før innkjøp, også ved beløp under de vedtatte investeringsgrenser.

Sak 25-09 Styringsdokument

Forslag til styringsdokument var vedlagt innkalling til sakslista. Enighet om å ha et todelt dokument med «stillingsinstruks» for verv i en del, og en annen del med mer detaljert informasjon og rutiner. Alle ser igjennom og kommer med innspill til forslag på styringsdokumentet til neste styremøte, og vedtak fattes evt. i møtet deretter.

Alarmsystemet delegeres Hermann?

Ansvar for utleie av klubbhus og lavvo leder driftsutvalg. Siw. Kr. fortsetter som ansvarlig, delegert fra leder driftsutvalg.

Sak 25-10 Nøkkelloversikt

Rolf har sporet opp og registrert foreningens nøkler. 5 nye nøkler er blitt laget, 22 nøkler er ute hos brukere derav 5-6 som ikke er avklart.

En enkel sylinder med tilhørende tre nøkler er blitt laget til låsen på lageret. Sylindren som Frode ga bort til formålet var ikke mulig å reparere.

Sak 25-11 Klubbhuset

Råte og maur påvist, tiltak mot maur iverksatt og er vellykket. Skademelding bør sendes for eventuelle følgeskader.

Råte i sviller, MÅ utbedres. Knut og Ole Mattis ser på skademelding.

Får tilbud av snekker på nytt kjøkken ferdig montert.

Evt. male klubbhuset utvendig, etter at kostnad på utbedringer foreligger.

Nye satser utleie klubbhus vedtatt:

Endre medlemspris fra 2 500,- til 2 000,-

Ikke-medlem fra 4 000,- til 3 000,-.

Leie av lavvo endres fra egne satser til de samme satser som for leie av klubbhus. (For at leietakere av lavvoen skal kunne benytte toalett må klubbhuset være tilgjengelig).

Sak 25-12 Regnskapsfører, vaktmester og rengjør

Björg Karin hadde meldt inn sak: «Jeg ser at langt mindre klubber og lag enn oss bruker regnskapsfører, gjerne en pensjonist som ikke tar alle påslagene som en del regnskapskontor gjør, om vedkommende også jobber med sponing, kan det vel være god butikk både for den som gjør det og klubben. Vaktmester og rengjør kunne og vært en liten jobb med klart definerte oppgaver og omfang».

Vedtak: Regnskapsfører: må ha et regnskapssystem, det har vi pr. i dag, den kostnaden må vi ta.

Vaktmester: leder driftsutvalg samt onsdagstreffen utfører vaktmesteroppgaver.

Rengjør: Larisa Stensrud har vært «ansatt» en årrekke og vil forhåpentlig fortsette med det.

Sak 25-13 Lysjøsætra

Björg-Karin hadde meldt inn sak: «Stall på Lyssjøsetra, kan gjøres til greie sommer- rom, slik at en kan dra dit på overnatting feks med JOFS. Må gjerne være noen andre enn meg som leder dugnadsgjeng- Lysjøsetras venner eller hva det måtte skulle hete, men jeg kan gjerne være med».

Ole Mattis hadde meldt inn sak: «Hva skal den brukes til. Betaler kr 25 000? pr. år»

Vedtak i Stange kommune: Stange Almenning (SA) har fått tillatelse til riving av stallen.

Må gjøre oss ferdig med de pålegg vi har fra eier og utleier SA, det gjenstår listing og utføring av vinduer. Leien for kommende år er betalt, forfall 1. juli.

Må ha konkrete planer for bruk, ellers sies leieforholdet opp for påfølgende år. Konkrete planer må meldes som styresak til neste styremøte.

Sigbjørn har tidligere sagt seg villig til å organisere framleie.

Ole Mattis sjekker med SA muligheten for framleie.

Sak 25-14 Kanoutleie

Björg-Karin har meldt inn sak: «Jeg har ikke noe ønske om å drive kanoutleie, men om det er ønskelig så kan de få stå her».

Vedtak: Oppstalling hos Siw Kr. og hun organiserer utleie.

Björg-Karin må levere henger med 4 kanoer til Siw Kr.

Siw organiserer dugnad for utbedring av henger og kanoer.

Fortsetter med de samme utleiepriser.

Sak 25-15 T-skjorter

T-skjorter med foreningslogo ble vedtatt innkjøpt..

Ole Mattis sjekker med Briskeby media. Vi ønsker god kvalitet på trøyene, fortrinnsvis grå trøyer, med om lag kr. 50 i påslag for salg ut. Bestille 20 små størrelser til JOFS deltakerne.

Sak 25-16 Status utvalgene

Barn- og ungdom: JOFS er fulltegnet; 20 elever. Ferie nå. Neste aktivitet duejakt i august. Har hatt kupefiske med resultat 265 abbor i to kuper. Godt samarbeid med Romedal og Vallset JFF.

Sagt ja til å være med på «Kom deg ut-dagen» med DNT på Bergsjøen, skal da arrangere fiskekonkurranse.

En evt. Jakttskyteskole krever samarbeid med andre. For litt eldre deltakere enn JOFS.

Hundeutvalget: Har arrangert sportrening, men det kom ingen.

Planlagt saueaversjon. Må betale saueier litt for lånet, og så justere våre priser.

Fôr til salg på Temmen: Om vi henter hundefôr i Elverum eller hos Siw Kr. er begge deler greit for henne. Andre enn henne må frakte fôr til Temmen.

Vedtak: Innkjøp av putekasse til oppbevaring av hundefôr på klubbhuset.

Elgbaneutvalget: Det går sin gang, stengt uke 28-29-30. Det trengs påfyll av patroner, har solgt mye og vært bra oppmøte på treningene. Nye skiver i bruk etter ferien.

Lerdueutvalget: (i Frode sitt fravær info fra OML) Litt lite besøk på treningene de gangene han selv og Rolf har vært der og skutt.

Fiskeutvalget: (i Sigbjørn sitt fravær info fra OML) Det er blitt drevet uttynningsfiske i Lille-Ree sjøen. Tilbud på annen fiskekortordning, Sigbjørn har lyst til å kjøre dobbelt med eksisterende og (evt.) nytt system for å prøve ut. Ole Mattis og Sigbjørn sjekker og får myndighet til å sette i gang. Det kan være aktuelt med ny betalingsordning/ påmeldingsordning for Stjernebeita også. Prøvefiske i Bergsjøen i august.

Kvinneutvalget: (i Björg-Karin sitt fravær info fra OML) Havfisketur i august.

Viltutvalget: (i Knut sitt fravær info fra OML) Lekregistrering gjennomført. Hønsefugltaksering blir gjennomført som vanlig i august.

Driftsutvalget: Onsdagstreffen driver med forefallende både her og der: Skyteanlegget bærer preg av lite vedlikehold i fjor og utbedringer på brygga på Sjømannshjemmet står på vent for onsdagstreffen, Sigbjørn organiserer.

Ny bom til Temmen: har fått en aluminiums bom fra Tore B. som Frode har rettet ut. Vi setter en bjelke under bommen slik at den ikke «glir ut» på sidene slik den eksisterende bommen har gjort.

Sak 25-17 Møteplan

Forslag på møteplan var sendt ut sammen med sakslista.

Forslag på augustmøte onsdag 13. august utgår, ikke noe styremøte i juli eller august. Møteplanen ble vedtatt med denne endringen samt justering av agenda. Ny vedtatt møteplan sendes ut sammen med godkjent protokoll.

Sak 25-18 Eventuelt

Opprette ny postboks på Tangen?

Vedtak: Avventer, og oppretter postboks på Spar Tangen hvis det skulle bli behov. Antar de fleste regninger sendes elektronisk.

(Man kan som privatperson bestille på nett for 1 500 kr/år, muligens annet beløp for organisasjoner).

Tilbud søppelcontainer leiepris 5 700 kr/år. Omtrent samme pris på selve byttet av container på dagens leverandør og ny tilbyder.

Vedtak: Bytter selskap, Tor Gunnar ordner, men leder/nestleder signerer avtalen.

Låser ny container og driftsutvalget v/leder Rolf har nøkkel.

Farlig avfall settes i plastdunker som allerede står ute ved søppelcontaineren.

(Må få inn igjen nøkkel fra dagens leverandør Ragn-Sells).